
CONCLUSIÓ
SEMINARIS DE BIOLOGIA 



Amb els seminaris que hem realitzat, hem après coses 
que, sens dubte, més endavant utilitzarem amb els 
nostres alumnes. L’aprenentatge que hem fet amb 
aquests seminaris ha estat significatiu, perquè hem 

experimentat de pròpia mà tots els continguts. Tant la 
part vegetal, com l’animal. 

A més, hem treballat d’una manera on hem agafat un 
paper molt paticipatiu en el nostre aprenentatge. 

De vegades, ens hem sentit com vertaders CIENTÍFICS!


